
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy  

Dátum: 21. 10. 2021 

Účastníci: viď prezenčná listina 

 

Program zasadnutia: 

1. Prerokovanie správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za 

školský rok 2020/2021 

2. Prerokovanie správy o koncepcii rozvoja školy  

3. Prerokovanie návrhu rozpočtu školy na rok 2022 

4. Energetický audit 

5. Laboratórium - havarijný stav 

6. Školské hospodárstvo - informácia o stave 

7. Rôzne 

 

Predsedníčka Rady školy Ing. Katarína Hýll Lűleiová školy otvorila zasadnutie a uvítala 

prítomných účastníkov. 

K bodu 1 

Členom Rady školy bola zaslaná aj predložená správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, 

jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2020/2021, ktorú mohli členovia 

pripomienkovať. 

Správa ešte nebola aktualizovaná po pripomienkovaní na pedagogickej rade. Ing. 

Katarína Hýll Lűleiová by do budúcnosti uvítala podrobnejšie vypracovanie informácii, 

k tomuto návrhu sa pripojila Mgr. Ing. Ingrid Branišová kvôli podrobnejšiemu písaniu častí 

ohľadom financií, priestorových podmienkach a materiálno-technických podmienkach školy. 

Do budúcna je tiež potrebné aktualizovať informácie o aktivitách školy. Hospodárka škola Ing. 

Anna Tomašovičová, PhD. v tomto prípade žiada upresnenie informácií, ktoré je potrebné 

konkretizovať.  

Predsedníčka Rady školy Ing. Katarína Hýll Lűleiová informovala o zriadení priečinku 

na webovej stránke školy, v ktorom sa budú uverejňovať dokumenty súvisiace s Radou školy, 

ktoré majú byť verejne sprístupnené. 

Členovia Rady školy Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

za školský rok 2020/2021 berú na vedomie, pripomienky je potrebné zapracovať. 

 

K bodu 2 

Riaditeľ školy Ing. Ivan Tománek informoval účastníkov zasadnutia Rady školy 

o Správe o koncepcii rozvoja školy, ktorá bola členom Rady školy vopred poslaná a predložená 

na zasadnutí. Riaditeľ školy uviedol, že okrem školy je v koncepcií rozvoja zahrnuté aj bývalé 

Školské hospodárstvo, o ktoré ešte stále nikto neprejavil záujem a je znovu vyhlásená v poradí 

tretia verejná obchodná súťaž.  

Pán Dr.h.c.Ing. Štefan Bošnák načrtol možnosti využitia bývalého Školského 

hospodárstva pre prax, nešťastné riešenie situácie ohľadom podmienok prenajímania 



priestorov. Navrhol aby zostalo  bývalé Školské hospodárstvo pod školou a farma sa 

vybudovala priamo na ňom, aktuálny stav hospodárstva je odradzujúci pre potencionálneho 

prenajímateľa, prenájom za daných podmienok považuje za nereálny, pomohlo by podľa jeho 

názoru predĺženie nájmu na viac rokov. Podmienky pre prenájom sú nepriaznivé.  

Pani Talábová sa zaujímala o možnosť využitia dotácií pre renováciu bývalého 

Školského hospodárstva. 

Riaditeľ školy Ing. Ivan Tománek informoval účastníkov o najväčších výdavkoch, ktoré 

má na svedomí najmä starý vozový park a dochádza k častým poruchám a veľmi nákladným 

opravám. Ing. Anna Tomašovičová, PhD. informovala o spôsobe financovania bývalého 

Školského hospodárstva. 

Ing. Patrícia Kočáriková sa informovala ohľadom údajnej stagnácie zamerania Chov 

hospodárskych zvierat, keďže počet žiakov je podobný ako v minulých rokoch. Ing. Ivan 

Tománek vysvetlil, že škola je limitovaná kvótami pre prijímanie žiakov a záujem je v tomto 

odbore na približne rovnakej úrovni. Mgr. Ing. Ingrid Branišová informovala účastníkov 

zasadnutia ohľadom zmien počtov v škole aj narastajúcej kvalite a zlepšeniu prospechu žiakov.  

Ing. Patrícia Kočáriková sa ďalej informovala ohľadom rekonštrukcie vstupu do areálu 

a vchodu do školy. Riaditeľ školy Ing. Ivan Tománek  ozrejmil situáciu ohľadom vchodu, na 

ktorý sú vyčlenené peniaze a podľa výsledkov energického auditu sa určí, či sa vchod aspoň 

čiastočne zrekonštruuje, alebo sa bude čakať na kompletnú rekonštrukciu súvisiacu 

s energetickým auditom, kedy sa bude prerábať aj celá fasáda. Vytvorenie nového vstupu do 

areálu školy sa zatiaľ odložilo k energetickému auditu. Ing. Patrícia Kočáriková upozorňuje na 

nebezpečenstvo pre žiakov, pri používaní starého vchodu od súkromnej ZŠ Félix, z dôvodu 

prechádzania žiakov do školy po ceste a prítomnosti áut, ktoré do areálu školy vchádzajú. Mgr. 

Ing. Ingrid Branišová upozornila aj na nekontrolovateľnosť aktuálneho vstupu do areálu školy 

a vstupu cudzích ľudí do školského areálu. 

Pán Dr.h.c.Ing. Štefan Bošnák sa informoval kedy pri všetkých plánovaných 

rekonštrukciách príde na rad telocvičňa, pitevňa a laboratórium. Mgr. Ing. Ingrid Branišová 

priložila fotodokumentáciu  aktuálneho stavu chemického laboratória – padajúci strop 

a dotazovala sa, či sa rieši ako havarijný stav. Ing. Anna Tomašovičová, PhD. povedala, že časť 

stropu dala obúchať upratovačkám kvôli nebezpečenstvu opadnutia. Okrem toho povedala, že 

žiadať o financie na tieto úpravy bude možné po energetickom audite. 

 

Rada školy berie Správu o koncepcii rozvoja školy na vedomie. 

 

K bodu 3 

 

Členovia Rady školy obdržali prostredníctvom e-mailu Návrh rozpočtu školy na rok 2022 a bol 

im predložený aj priamo na zasadnutí. 

Zástupkyňa riaditeľa Mgr. Ing. Ingrid Branišová sa pýtala kto vytváral položky a ich potrebu 

v návrhu rozpočtu a kto určil množstvo hodín práce inštruktora praxe. Ing. Anna 



Tomašovičová, PhD. vysvetlila, že návrh rozpočtu 2022 Vybrané položky – podrobný popis 

sa robil v štruktúre, akú požadoval TTSK a vysvetlila čo je možné chápať pod jednotlivými 

položkami. Vysvetlila aj to akým spôsobom funguje návrh rozpočtu a prideľovanie rozpočtu 

na jednotlivé položky, pričom návrh rozpočtu prediskutovala s riaditeľom školy. Okrem iného 

poznamenala, že je na zasadnutí ako členka Rady školy a nie iba ako hospodárka školy. Keď 

sa má viesť diskusia o rozpočte so zástupkyňou riaditeľa, tak to patrí na pôdu školy a nie na 

Radu školy. Tiež uviedla, že ak Rada školy požaduje ekonomické informácie od hospodárky 

školy, môže si ich kedykoľvek vyžiadať a budú pripravené na zasadnutie Rady školy.  

Ing. Patrícia Kočáriková uviedla, že niektoré položky považuje za nevhodné a zbytočné pri čom 

iné kľúčové pre školu naopak chýbajú. 

Ing. Lio a Ing. Anna Tomašovičová, PhD. opäť uviedli že rozpočet školy nemáme riešiť na 

Rade školy z dôvodu zdržovania ostatných. Na základe tohto odcitovala predsedníčka Rady 

školy Ing. Katarína Hýll Lűleiová §5 odsek 7 zákona 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve 

a školskej samospráve, kde je presne uvedené, čo má riaditeľ školy predkladať Rade školy na 

vyjadrenie. Návrh rozpočtu je jedným z dokumentov. 

 

Rada školy vzala návrh rozpočtu školy na rok 2022  na vedomie a navrhuje zmeniť systém pre 

tvorbu návrhu rozpočtu školy do budúcnosti tak, aby boli zohľadnené reálne potreby školy. 

 

K bodu 4 

Na základe absencie pána riaditeľa odboru školstva Mgr. Stanislava Pravdu na zasadnutí Rady 

školy sa tento bod presúva na nasledujúce zasadnutie Rady školy.  

 

K bodu 5 

O stave chemického laboratória bolo diskutované už v predchádzajúcich bodoch. Riaditeľ školy 

Ing. Ivan Tománek uviedol, že stav laboratória bol riešený už v máji prostredníctvom projektu 

na TTSK, ten bol zamietnutý. Aktuálne škola čaká na schválenie žiadosti o havarijný stav 

z októbra 2021, okrem toho sa začal ihneď po padnutí stropu tento stav riešiť cez poisťovňu. 

 

K bodu 6 

Situácia s bývalým školským hospodárstvom bola riešená už v predchádzajúcich bodoch. 

Keďže oň doposiaľ za daných podmienok neprejavil záujem žiadny prenajímateľ, vyhlásili naň 

ďalšie kolo verejnej obchodnej súťaže. Na základe absencie pána riaditeľa odboru školstva 

Mgr. Pravdu na zasadnutí Rady školy sa tento bod presúva na nasledujúce zasadnutie Rady 

školy.  

 

K bodu 7 



Pán Dr.h.c.Ing. Štefan Bošnák sa informoval, či je škola vopred informovaná ohľadom 

projektov (najmä tie zo zdrojov EÚ na rozvoj školstva), teda, či sa škola vie pripravovať na 

konkrétne projekty, o ktoré by sme mohli žiadať. Riaditeľ školy Ing. Ivan Tománek povedal, 

že naša škola do tohto rozpočtu nepatrí, pretože tieto prostriedky sú už prerozdelené medzi iné 

školy. 

V Trnave dňa 21.10.2021 

Zápisnicu vypracovala:     Ing. Patrícia Kočáriková 

        Podpredsedníčka Rady školy 

 

         

Zápisnicu skontrolovala:     Ing. Katarína Hýll Lüleiová 

        Predsedníčka Rady školy 

 

 


